
ŞAMPİYON ALİ KOÇ 

Bu başlığı atmamın nedenini sakın yanlış anlamayın. Ali Koç’a yada başka birilerine hoş 

görünmek yada onlardan bir çıkar beklediğimden değil. 

Şimdi neden bu başlık ile başladığımı açıklayayım eminim ki sizlerde hak vereceksiniz. Pazar 

günü akşam Türkiye kadınlar voleybol ligi şampiyonu 5 maçlık seri sonunda Fenerbahçe oldu. Çok 

çekişmeli bir final serisi izledik. Her iki takımda çok iyi maçlar çıkardı. Ama Fenerbahçe Eczacıbaşı’na 

göre bir kademe daha kapasiteli ve iyi oyun çıkardı. 

Ligin ikinci yarısı ve final serisinin Fenerbahçe adına en iyi oyuncusu şüphesiz ki Melisa Vargas’tı. 

Melisa Vargas Türk milli takımının ve Çin liginden “Tianjin Bohai Bank” takımının oyuncusudur. Bu yıl da 

Geçen yıl olduğu gibi Çin ligi ocak ayı içerisinde bitince Fenerbahçe’ye kiralık olarak gelecek ve ligin 2. 

Yarısında ve playoff finallerinde oynayacaktı. (Voleybol Federasyonunun transfer ve kiralık bitiş tarihi 

31.Ocaktır) Fakat  işler planlandığı gibi gitmedi. Vargas Çin’de sakatlandı. Ve sezonun çoğunu sakat ya 

da yedek olarak bitirdi. Çin playofflarının son maçı da 3.Şubat a sarktı. Eğer Çin takımı Vargas’ı son 

playoff maçında oynatacak olsa Fenerbahçe’ye kiralık olarak gelemiyordu. Çünkü transfer sezonu 

kapanıyordu. 

Burada devreye Ali Koç ve Menajerler girdi ve bir şekilde Çin ligi tamamlanmadan Vargas’ın 

transferi ocak ayı bitmeden gerçekleştirildi. İlk maçlarında sakatlığından yeni kurtulduğu için çok verimli 

olmamasına karşılık gün geçtikçe takıma katkısı arttı ve geçen yıl olduğu gibi takımını gene finale kadar 

taşıdı. Vargas takımda olmadığı dönemde yerine pasör çaprazı oynayan Polonya milli takımının yıldızı 

Magdalena Stysiak da takıma çok katkı verdi. Ama playoff finallerini kaldırabilecek tecrübeden yoksun 

olarak görüntü vermekteydi. (2.03 m boyu ile dünyanın en uzun pasör çaprazı ve 24 yaşında olması 

nedeniyle ben ileride çok şeyler beklediğim bir oyuncu kendisi).  

Fenerbahçe geçen yıl olduğu gibi playoff finallerinde bu sezonunu da şampiyon olarak 

tamalardı. Bu Fenerbahçe’nin 7. Şampiyonluğu oldu. Takımı, teknik kadroyu ve yönetimi tebrik 

ediyorum. 

Bir ayrıntıya daha değinmeden geçemeyeceğim Bildiğim kadarı ile Ali Koç Fenerbahçe’nin 

Futbol Müsabalarını stattan izlemiyor takıma şanssızlık getirdiğine inanıyor. Fakat playoff maçları 

serisinin çoğunu salondan canlı olarak izledi. Demek ki kötü şans Ali Koçt’a değil Fenerbahçe futbol 

takımının bu sezon ve geçmiş birkaç sezondur çokta iyi oynamamasından kaynaklanıyor. 

Burada yazımı sonlandırırken bütün okurlara sporun içinde mutlu günler diliyorum. 
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